
Alliansen  Varbergs Boulehall 

Protokoll fört vid Alliansen Varbergs Boulehalls årsmöte 

Onsdagen den 24 februari 2016 i Boulodromen. 

Närvarande: 

Läjet: Bengt Alvhage, Lars-Gunnar Fasth, Ulla-Britt Persson. 

Verksveteranerna: Hans Liljegren, Inger Liljegren, Irja Johansson,   
E.Johansson, Britt Hellberg, Hans Bengtsson, Olle Fransén, Kerstin 
Johansson, 

Derome: Mats-Ove Alexandersson, Florence Isberg-Lind, Håkan 
Henriksson, Kurt Ericsson, Siv Karlsson, Bertil Karlsson 

Veddige: Bertil Nilsson, Ingegerd Salomonsson, Erik Salomonsson, 

Arne Eriksson, Anne-Marie Skoog, Lars Skoog,  

Kulknappen: Jan-Olov Olsson, Christer Sandberg, Erling Ottosson, 
Mats Peterson, Thomas Persson 

PRO: Lena Svensson, Ulla-Britt Wennerberg, Arne Friberg, Stig 
Andreasson, Pelle Axfjord, Ellinor Olsson, Laila Axfjord, Anita 
Andreasson 

SPF: Sven-Olov Högh, Gunilla Högh, Marianne Vidhäll-Bender, Gösta 
Bender, Elsie Weddig, Mona Adolfsson, Bibi Andersson 

Åskloster: Lars Svensson, Britt-Marie Gustavsson 

 

1) Öppnande: Mats Peterson hälsade alla välkomna och förklarade 
årsmötet öppnat. 

2) Behörighet: Årsmötet beslöt att mötet kallats i behörig ordning. 
3) Dagordning: Årsmötet fastställde den förelagda dagordningen. 
4) Röstlängd: 44 deltagare. 
5) Val av mötesordförande: Christer Sandberg valdes att leda 

dagens möte. 



6) Val av protokollförare: Ingegerd Salomonsson valdes att föra 
dagens protokoll. 

7) Val av justerare tillika rösträknare: Christer Sandberg och Hans 
Bengtsson 

8) Styrelsens verksamhetsberättelse: Årsmötet beslöt att 
godkänna den förelagda verksamhetsberättelsen och lägga den 
till handlingarna. 

9) Resultat och balansräkning: Årsmötet beslöt godkänna resultat 
och balansräkningen och att lägga även den till handlingarna. 

10) Revisorernas berättelse: Jan-Olov Olsson föredrog 
revisorernas berättelse och föreslog att årsmötet skulle besluta  
att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

11) Styrelsens ansvarsfrihet: I enlighet med revisorernas 
förslag beslutade årsmötet att ge styrelsen ansvarsfrihet för det 
gångna året. 

12) Beslut om vinst: Årsmötet beslutade att årets vinst ska 
övergå till det nya årets kassa. 

13) Motioner: Inga motioner hade inkommit. 
14) Förslag från styrelsen: Inga förslag hade kommit in från 

styrelsen. 
15) Ersättning till styrelsen och revisorerna: Årsmötet beslöt 

att ge ersättning mot kvitto för utgifter som styrelseledamö- 
terna och revisorerna har haft.  

16) Budgeten 2016: Budgeten för innevarande år föredrogs av 
Bengt Alvhage. Den godkändes av årsmötet. 

17) Fastställande av års- och bokningsavgifter samt hallkort 
för 2016/2017: Årsmötet beslutade att års- och 
bokningsavgifter samt hallkort för 2016/2017 ska förbli 
oförändrade. 

18) Fastställande av antalet styrelseledamöter och 
suppleanter: Årsmötet beslutade att även fortsättningsvis ska 
antalet styrelseledamöter vara 8 stycken, likaså ska det vara 8 
suppleanter. 

19) Val av styrelseledamöter: Till styrelseledamöter för två år 
valdes: Gösta Bender SPF, Britt-Marie Gustavsson Åskloster, 



Hans Liljegren Verksveteranerna, Valter Mörk PRO. Övriga 
klubbar har ett år kvar: Håkan Henriksson Derome,  Bengt 
Alvhage Läjet, Mats Peterson Kulknappen, Bertil Nilsson 
Veddige (fyllnadsval)). 

20) Val av ordförande, kassör och sekreterare: Till ordförande 
valdes Gösta Bender och till kassör Bengt Alvhage för en tid av 
ett år. Det saknades förslag på någon som var villig att åta sig 
sekreteraruppdraget. Det beslutades att styrelsen får lösa det. 

21) Val av suppleanter: Sven-Olov Andersson Derome, Lars-
Gunnar Fasth Läjet, Christer Sandberg Kulknappen, Tore Linfeldt 
SPF, Ingegerd Salomonsson Veddige, Bo Karlberg Åskloster, Stig 
Andreasson PRO, Inge Andersson Verksveteranerna 

22) Val av två ordinarie revisorer: Jan-Olov Olsson och Sune 
Moberg valdes till revisorer för en tid av ett år. 

23) Val av två revisorssuppleanter: Kalle Axiott och Douglas 
Adolfsson valdes till revisorssuppleanter för en tid av ett år. 

24) Val av valberedning: Ull-Britt Persson valdes till 
sammankallande och Stig Andersson ledamot för en tid av ett 
år. Ytterligare en ledamot kommer att utses av 
Verksveteranerna senast 15 mars. 

25) Övriga frågor:  
    Följande frågor diskuterades utan att några beslut togs: 
Boulens dag den 14 maj. I hela Sverige kommer olika aktiviteter 
att genomföras för allmänheten. Meningen är att få fler 
medlemmar. Föreningarna uppmanades att senast om en 
månad meddela Mats Peterson om olika föreningsaktiviteter. 
Mer finns att läsa på Svenska Bouleförbundets hemsida. 
En hästtävling liknande den som var sommaren kanske 
återkommer i år sista veckan i juli. Bengt Alvhage kan lämna 
mer information nästa vecka. 
Ljud och ljus i hallen behöver ses över och kanske förnyas. 
Ärendet hänsköts till Fastighetsgruppen. 
En fråga om luftvärmepumparna kom upp. Ibland är det endast 
12 grader i hallen. Det finns serviceavtal. Ärendet hänsköts till 
styrelsen och fastighetsgruppen. 



En fråga om köksbokning hänsköts till styrelsen 
Styrelsen ska i fortsättningen anslå tider för styrelsemöten på  
anslagstavlan i hallen. 
 

26) Ordföranden tackade deltagarna för visat intresse för 
mötet och förklarade mötet avslutat. 
 
Ingegerd Salomonsson                          Christer Sandberg 
 
 
Sekreterare                                              Ordförande 
 
 
Justeras: Hans Bengtsson 
 
 
 
 

 

 

 


